



March 27, 2020

2020年3月27日

Dear CBCGH Brothers and Sisters

亲爱的弟兄姐妹

To comply with the mandate from Connecticut Governor Lamont to close non-essential business until April 22<sup>nd</sup>, 2020, the Chinese Baptist Church of Greater Hartford will remain closed until that date.

为遵守康涅狄格州州长拉蒙特（Lamont）的规定，在2020年4月22日之前关闭不必要的业务，康州哈城華人浸信会将一直关闭至该日期。

Please see details of the mandate at the following link:

请通过以下网站查看详细信息：

<https://portal.ct.gov/-/media/Office-of-the-Governor/Executive-Orders/Lamont-Executive-Orders/Executive-Order-No-7H.pdf?la=en>

<https://portal.ct.gov/-/media/Office-of-the-Governor/Executive-Orders/Lamont-Executive-Orders/Executive-Order-No-7H.pdf?la=en>

All ministry worship will continue to be conducted online.

所有崇拜会继续在网上进行。

As previously announced, all Children Ministries and Friday evening church activities will be cancelled until further notice. Bible Study, Sunday School, Fellowship and Prayer Meetings will all be conducted online for each Ministry.

如先前所宣布，所有儿童事工和星期五晚上的活动将被取消，直至另行通知。查经班，主日学，团契和祷告会都继续在网上进行。

Please continue to pray for all and ask our Almighty God to protect and heal.

请继续为所有人祈祷，并祈求全能的上帝保护和医治。

牧师和执事会

The Pastors and Board of Deacons